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ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

 
Δευτέρα, 12 Φεβρουαρίου 2024 

  
  

Προς τον Υπουργό Υγείας, Γεωργιάδη Άδωνι 

  
 
Θέμα: «Ακόμα στα χαρτιά το Αιμοδυναμικό Εργαστήριο του Γενικού 

Νοσοκομείου Χαλκίδας, παρά τις κυβερνητικές διαβεβαιώσεις» 

 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας, παρά την λειτουργία του από το 2020 σε νέες 
εγκαταστάσεις, κάθε άλλο παρά καλύπτει τις υγειονομικές ανάγκες του νομού 

Ευβοίας. Το Νοσοκομείου αντιμετωπίζει έντονο πρόβλημα υποστελέχωσης, με 
ιατρούς βασικών ειδικοτήτων να αποχωρούν, ενώ το Τμήμα Επειγόντων 

Περιστατικών, η παθολογική́, η ουρολογική́, η οφθαλμολογική́ κλινική́, όσο και 
το μικροβιολογικό εργαστήριο λειτουργούν χάρη στην αυτοθυσία του 

ιατρονοσηλευτικού προσωπικού. Αν και τα προβλήματα αυτά είναι γνωστά, η 
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τελευταία προκήρυξη προέβλεπε μόλις μια θέση ιατρού για το Γενικό 

Νοσοκομείο Χαλκίδας. 
Η καρδιολογική κλινική του Νοσοκομείου εξυπηρετεί περίπου 1000 

περιστατικά οξέων στεφανιαίων συνδρόμων ετησίως, ενώ διενεργούνται 150 
εμφυτεύσεις βηματοδότη. Οι αριθμοί αυτοί δεν πρέπει να μας εκπλήσσουν, 

καθώς το Νοσοκομείο εξυπηρετεί τον μεγαλύτερο σε πληθυσμό νομό της 
Στερεάς Ελλάδας και τον δεύτερο μεγαλύτερο στην 5η ΥΠΕ. Παρόλα αυτά, το 

Νοσοκομείο στερείται του -ενταγμένου στο νέο οργανισμό του Νοσοκομείου- 
απαραίτητου Αιμοδυναμικού Εργαστηρίου, με αποτέλεσμα τα περιστατικά, 

που έχουν ανάγκη αιμοδυναμικής-καρδιολογικής υποστήριξης, να 
μεταφέρονται σε νοσοκομεία της Αθήνας.  

Η οργάνωση και λειτουργία ενός σύγχρονου, πλήρως εξοπλισμένου 
Αιμοδυναμικού Εργαστηρίου στο Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας είναι 

αναγκαιότητα. Θα αναβαθμίσει τις υπηρεσίες Υγείας στην περιοχή της 
Χαλκίδας και στην ευρύτερη περιοχή, ενώ θα αποσυμφορήσει τα νοσοκομεία 

της Αθήνας από τον όγκο των ασθενών που επί του παρόντος δεν δύνανται να 
εξυπηρετηθούν από αυτό της Χαλκίδας.  
 
 
Επειδή η οργάνωση του Αιμοδυναμικού εργαστηρίου και ο εξοπλισμός του με 

τον απαραίτητο εξοπλισμό θα βελτιώσει τις προσφερόμενες υπηρεσίες Υγείας 
 

Επειδή η παροχή ποιοτικών υπηρεσιών είναι βασική υποχρέωση και ευθύνη 
κάθε σύγχρονου Κράτους Πρόνοιας 

 

Επειδή πρέπει να δοθεί ένα τέλος στην συνεχή υπονόμευση των δημόσιων 
νοσοκομείων  

 
Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ 

 
1. Σε τι στάδιο βρίσκεται η ίδρυση και οργάνωση του Αιμοδυναμικού 

Εργαστηρίου του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας; 



2. Πότε προβλέπεται να λειτουργήσει το Αιμοδυναμικό Εργαστήριο, ώστε 

να καλύπτονται οι ανάγκες της καρδιολογικής κλινικής του 
Νοσοκομείου και να αναβαθμιστούν οι προσφερόμενες υπηρεσίες 

του Νοσοκομείου Χαλκίδας;  
 

3. Σε τι μέτρα σκοπεύει το Υπουργείο να προβεί ώστε να επιλυθεί 
επιτέλους το μεγάλο πρόβλημα υποστελέχωσης και να καλυφθούν 

οι κενές οργανικές θέσεις του Νοσοκομείου; 
 

 
     Η ερωτώσα βουλευτής 

  
                                Καζάνη Αικατερίνη  

 
                                  




